
 
 
 
 
Aan de voorzitter van de Raad 
 
Vragenkwartier raadsvergadering maandag 14 september. 
 
Onderwerp: 
Problematiek rondom de sporthal van het Junior College 
“Sporthal aan Zee” 
 
De volgende situatie is onder onze aandacht gebracht. 
 
Het Juniorcollege heeft samen met Stichting “De Inval” geld geïnvesteerd om inventaris aan 
te kopen voor o.a. kantine, keuken, sportmaterialen etc. 
Stichting “De Inval”, waarin drie verenigingen vertegenwoordigd zijn (VCJ, JHC en JBC), is 
gebruiker van de sporthal.  
Deze stichting heeft 90.000 euro geleend aan Scholen aan Zee, met de verplichting om dit 
bedrag in 10 jaar terug te betalen, maar om verschillende redenen lukt dit niet. 
 
De stichting dreigt failliet te gaan, waardoor de kans bestaat dat de sporthal niet meer 
verhuurd gaat worden aan de verenigingen. 
 
De gemeente heeft bijna 1 miljoen euro aan Sporthal aan Zee gefinancierd om deze sporthal te 
realiseren. 
Een oplossing om de huren aan de verenigingen te verhogen is voor de verenigingen geen 
haalbare kaart. 
 
 
Vragen: 

1. Is de wethouder op de hoogte van het investeringstekort dat Stichting “De Inval”, die 
Sporthal aan Zee beheert, heeft? 

2. Heeft de wethouder acties ondernomen om de geschetste problematiek te helpen 
oplossen ? 

3. Wat zijn de consequenties voor de drie verenigingen als de Stichting “De Inval” 
 zijn financiële afspraken met Scholen aan Zee niet na kan komen? 

 
 
Namens de CDA fractie 

 
 
 
Greet Kolhorn-Blijleven 
 



 
 
  
 


